
Zápis ze Školské rady ZŠ Bratří Čapků 

Schůzka se konala: 23. února 2015 

Přítomni: Ing. Jaromír Beránek, Štěpánka Žlůvová, Martina Šrejberová,  Dominika Čapková, 

Martin Křížek 

Omluveni: Mgr. Šárka Kratochvílová 

Host: Mgr.Martin Zakouřil, ředitel ZŠ BČ; Pavlína Blehová – vedoucí stravování, Jana Voleská - 

kuchařka 

Schůzka se uskutečnila na základě návrhu školské rady v úterý 10. února 2015. 

Program: 1. Diskuse nad kvalitou stravy ve školní jídelně – zejména nad používáním velkého         

množství polotovarů a potravin, které obsahují glutamáty a další nevhodné látky 

  

 Vedoucí stravování přislíbila změnu, která spočívá v následujících bodech: 

o ve školní jídelně se přestanou používat výrobky obsahující glutamáty 

o na dochucení se nebudou používat dehydrované šťávy (polévání masa) 

o k pití se budou používat mnohem častěji ovocné čaje a sirupy bez umělých sladidel 

o nebudou se používat instantní polévky 

  

 Členové školské rady mají zároveň právo kdykoliv nahlédnout do faktur ze školní 

jídelny, aby se sami mohli přesvědčit o používaných surovinách a jejich množství.  

 

 2. Domluvení dalších schůzky 

 - ŠR se usnesla, že se další schůzka uskuteční cca za dva měsíce, kde by se mělo  

  zhodnotit dodržování výše uvedených bodů, potažmo jejich vliv na kvalitu stravy 

   

v Úpici 24. února 2015 

 

Zapsala:  Mgr. Šárka Kratochvílová 


